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CONSELL DE BARRI DE TRINITAT NOVA - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

Data: 27 juny 2024 Hora: 18:00  

Lloc: Casal de Barri Trinitat Nova 

Persones assistents 

Composició de la taula: 

David Martínez. Conseller Tècnic.  

Antonio Cabrera. Conseller de Barri.  

Gabriel Duarte. Gerent del Districte. 

Maite Berges . Tècnica DSPIT.  

Assistents al consell: 

Consellers de Districte:  

Mª Carmen Rodriguez. PSC  

Francisco Gonzalez. Bcn en  Comú.  

Montserrat Cuspinera. ERC.  

Lorena Checa. Junts . 

Yolanda Ferrer. Vox. 

Nieves Ros  PPC.  

Entitats: AVV TN, Taula Oberta, TUE, Uns 35 veïns i veïnes de públic.  

Ordre del dia 

1.Renovació de la vicepresidència i la comissió de seguiment.  
 
*Es procedeix a validar per assentiment del conjunt d’entitats i persones que han 
mostrat el seu interès per formar part de la Comissió de Seguiment. Han sol·licitat ser 
membres els següents. 

-Avv TN/ Jose Lopez 

-Taula Oberta/Jose Carmona.  

-AVV Tots som la Trinitat Nova.  

-Grup de foc de 9barris. 

* Votació  de la candidatura per la Vicepresidència veïnal. Hi ha dues candidatures.  
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-Antonio Trenas Martin/-Ainoha Francoy Cano 

Es procedeix a la votació. 

Antonio Trenas obté  20 vots, que supera els 2/3 (de 29 posibles vots) , queda validat 
com a vicepresident.  Ainoha Francoy no es presenta, i no s’arriba a votar.   

2. Actuacions urbanístiques al barri:  
 
Pacificació del C/ Pedrosa:   
Intervenció de pacificació del C/ Pedrosa. Millora connexió entre els dos edificis de 
l’Institut escola amb la reducció del perill pels infants que creuen.  S’ha fet un procés 
de contrast amb els equipaments afectats (IETN, Benjamí, Mercat etc...)  i s’han 
explorat diferents  actuacions fins que s’ha trobat una viable. 
 El projecte de remodelació  inclou una plataforma única, les voreres es redueixen molt 
i hi haurà escocells amb vegetació al canto Llobregat. A la banda Besos no es pot per 
que passa una línia d’alta tensió. També es reforçarà la senyalística de velocitat per 
garantir que sigui respectada. Els vehicles que hagin de pujar per Pedrosa (carrega i 
descàrrega del Mercat  etc) ho podran fer. L’inici d’obres esta previst pel setembre i la 
durada  estimada es de 7 mesos.  
Compromís comissió seguiment d’obres. 
 

Es perden places 
d’aparcament. 

Mai es compensa la pèrdua quan es remodela. Hi 
haurà sessió informativa sobre comercialització de  
pàrquings properament 

Estaran afectats els 
accessos a C/ Palamós 

No hi haurà afectació.  

Esta previst allargar 
plataforma única fins a 
s’Agaró 

No es contempla 

 
 
Altres actuacions previstes.  
*Remodelació carrer  de l’Ateneu (900.000e)  
*Actuacions diverses de manteniment 3,5 milions d’euros. Una de les bosses mes 
grans per temes d’enllumenat. asfaltat. Fins ara no es tenia tant marge. 
*Adequació del CEDIAP 9barris, inversió de 2.100.000€ per centralitzar un equipament 
que actualment esta dispers en 3 locals.  
*Urbanització entorn nova  EBM Torre del Rellotge.  
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*Redacció projecte equipament polisportiu (500.000€). Esta condicionat a urbanisme, 
fins que no es resolgui el tema de planejament no es pot avançar. Com a Districte s’ha 
demanat no perdre metres.  
Pla de barris farà procés participatiu i també pot incloure inversió.  
Els pressupostos participatius son una altra opció a explorar (3,6 millons per tot el 
Districte) car recordar que els projectes han de passar un filtre tècnic i després tenir els 
suports necessaris.  
S’annexa document amb la presentació.  
 
Torn de paraula:  
 
 

Sap molt greu que es faci una escola 
bressol sense que l’entorn estigui 
adequat.  

Admet que l’entorn no esta acabat,  la 
coordinació entre IMAHB i Districte no ha 
estat fàcil.  

Mots pisos buits al barri per que es 
construeixen mes? Alguns de nova 
construcció a Palamós no s’han venut.  

Alguns s’han atorgat s’han rebutjat 
Cal recordar que era una venda amb dret 
de superfície amb uns requeriments que 
no son aptes per a tothom. IMAHB vol 
continuar amb la mateixa estratègia de 
venda al llarg del 2024, s’haurà de veure 
que altres opcions n’hi ha. En promocions 
de lloguer assequible es facilitaria l’accés 
a la gent del barri.   

Velocitat excessiva vehicles circulant per 
C/ Aiguablava. Manca de neteja en las 
places 

El 8 de maig es va fer una passejada de 
neteja. Cal incidir en els espais que dieu. 
Si son interiors d’illa ho passeu igualment. 

Urbanització de Palamós con S’agaró  es 
preveu la replica de la torre?  
 

S’està revisant per part de l’ajuntament 
 

Rampa entre Aiguablava i Tamariu, que es 
il·legal, i un perill per les cadires de rodes. 
 

Es mirarà 

Per que es torna a parlar de la  inversió 
en Pedrosa si ja estava al pressupost de fa 
4 anys.   
No volem mes pisos a Aiguablava, si un 
poliesportiu amb piscina, es un clam del 
barri.  
Des del mes de febrer se ha demanat una 

Es va anunciar, un cop es va aterrant els 
projectes surten temes a resoldre que 
endarrereixen i no es poden executar en 
el temps previst.  
 
 
Prenem nota  
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reunió entre Ajuntament/ Generalitat i 
veïnat.  
 

Al carrer  la Fosca no es fa cap actuació 
mai. 

es recull 

Queixes per l’IBI excesiu que es paga en 
alguns indrets. 
Malestar per la presencia de pàrquings 
buits, d’ocupats il·legalment  i per la no 
resolució durant tants anys.   

 
 
S’ha hagut de fer molta feina interna amb  
BSM, resoldre qüestions administratives i 
jurídiques però ja estem en un altre punt. 
El dia 10 de juliol hi ha una reunió 
informativa conjunta  en que s’informarà 
de la comercialització dels pàrquings al 
veïnat.  

Encara queden alguns pàrquings ocupats 
il·legalment?  

Dels que gestiona Districte tenim 
constància de un parell encara ocupats 
il·legalment, dels que es volen 
comercialitzar no hi ha cap. 

Heu de garantir la supervisió de la 
contracta de neteja, no ho hem de fer els 
veïns. A la darrera passejada, Parcs i 
jardins no aportava solucions.  
 

El seguiment del contracte de neteja i la 
supervisió es fa des de ecologia urbana, 
les passejades estan pensades per 
millorar la detecció i incloure la mirada 
del veïnat. 

N’hi ha prevista alguna partida per 
arbrat? 

Actualment es segueix sense poder 
plantar per la sequera.  

 
 
3. Balanç aules informàtiques. Presenta Jose Carmona 
A l’any  2021  es va demanar a pressupostos participatius el projecte Obrim les aules 
informàtiques a la trinitat Nova i a l’any següent es va aprovar i es va fer la compra de 
material informàtic que ha permes fer formació, divulgació i suport al veïnat amb 
col·laboració amb ITB, IEtn, Casal de Barri i altres serveis de territori,  amb un pes 
importantíssim del voluntariat. Anexem presentació.  
Anexar presentación 
 
 
4. Temes diversos del barri. 
 

Triangle Aiguablava.  
  

El que tenim hores d’ara es el 
planejament del 2010 vigent, es va iniciar 
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S’ha dit repetides vegades que al barri no 
volem mes habitatges i que la 
reivindicació del Poliesportiu amb piscina 
es unànime. Tenim mig garantit un 
poliesportiu sense piscina per que IBE no 
accepta, volem saber quin es el 
posicionament de Districte.  
 
No entenem que no càpiga una piscina  
en un poliesportiu de nivell 3 com se’ns 
va dir. En altres temes estarem dividits 
però en aquest anem a una.   

el procés de canvi al 2022 i no es va 
acceptar per part de les entitats del barri. 
En el planejament en vigor el que hi ha 
son dos peces d’equipament i una 
d’habitatge i s’ha d’actualitzar en base als 
imputs que s’han rebut del territori però 
això implica un procés que no serà abans 
de finals d’any. 
 Un cop aprovat aquest canvi es pot 
començar a parlar del funcional i del 
model d’equipament poliesportiu que hi 
anirà.  
Hi ha decisions que s’han de posar en 
context de ciutat.  
La mida de l’equipament de que es parla 
es un PAB 3, classificació de la generalitat, 
cal un mínim de 2000m2. 
Des de l’equip de Districte la voluntat no 
es vetar res sinó conservar els metres 
d’equipament.  
 

Entorn de la comissaria de Mossos. Zona 
seguretat.   
Trobem a faltar una explicació prèvia 
quan es facin actuacions com aquesta.. 
No entenem que tothom hagi de 
respectar l’àrea verda i mossos tinguin 
tracte diferent. Creiem que no es legal i 
que es tracta d’un aparcament encobert 
per a mossos, la prova es que de dilluns a 
divendres esta ple i caps de setmana buit.  
Queixes per que a la Trinitat hi hagin 
serveis de ciutat i cap retorn en clau de 
barri.  
Aquestes queixes s’estenen a la Diputació 
(Parking) i a la Companya de l’aigua que 
no va informar  de les obres a realitzar.  

Prenem nota, no sempre es poden 
denegar les peticions.  

Laboratori d’art urbà 
Molestos per assabentar-se per una 
trucada d’un mitja de comunicació. 
Retreuen la falta d’informació.  

El que esta previst son murals i 
adequacions inicialment en Torre Baró, i 
en la zona nord. 900.000e per aquesta 
iniciativa.  No es descarta que es pugui 
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estendre a altres barris veïns com la 
Trinitat nova.  
Es tracta d’una inversió extraordinària 
procedent dels fons Next Generation com 
alguna altra que inclou una intervenció 
del MUHBA en la casa de l’aigua per la 
seva museïtzació que s’estima pot costar  
500.000 €.  

Nova Escola Bresol Torre del rellotge.  
Preocupació per l’estat de la nova EBM  
Son conscients que queden molts serrells 
per acabar-se i els hi preocupa com 
estigui a data de la inauguració.  

S’esta treballant amb IME per seguiment 
d’aquesta obra.  

Estat de l’abocador al costat de la Casa 
de la bruixa.  

Un cop feta la reunió amb la plataforma 
que promou la iniciativa, cada abocador 
s’analitza per separat i seguint les 
recomanacions del parc de Collserola en 
alguns casos no es pot fer mes a fons per 
motius mediambientals. El de Trinitat 
Nova consta com a net i resolt. 

 
 
5. Torn obert general. 
 

Al febrer es va sol·licitar una comissió de 
seguiment per tractar el tema de 
l’adjudicació dels habitatges i no ens heu 
respòs.  Ens preocupa que la gent del 
barri no tingui informació de com accedir 
a les facilitats de finançament i acabin 
sent pisos turístics. I tampoc es just que 
16 particulars acceptin les condicions i la 
resta no 
Volem que es faci seguiment d’aquest 
procés.  

Prenem nota 

El passat 8 de juny es va fer una cadena 
humana que va mobilitzar veïnat de la 
trinitat nova i la vella per demanar la unió 
de les línies de metre. Volem saber el 
posicionament de Districte  

Aquesta connexió forma part d’un pla 
director d’infraestructures entre 
Generalitat i Ajuntament. La posició de 
Districte no es de donar suport en públic 
si no de prioritzar que el tema avanci i es 
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 pugui valorar la viabilitat tècnica.  

  
C/ Pedrosa, paret Benjami amb risc de 
caiguda.   
C/ Aiguablava, han retirat coixins  
berlineses i no s’entén, també davant del 
Mercadona.  
Paviment vermell a Meridiana que rellisca 
i suposa un risc.   

 
Paret benjamí es repararà. 
 
 
 
 Es pren nota i es miraran.  

Mercadillo entre fosca i Via Favencia 
falten fitons y vehicles passen x xafarines 
sense control. 
 
Queixes per la dificultat per créixer i 
demanar mes infras per activitats noves i 
per noves entitats  al barri.  
 

Es passa a manteniment. 
 
No tenim una bossa de infras per barri 
sinó que es funciona amb reserves en 
base al històric. D’aquesta manera es 
blinda i es garanteix que es pot cobrir allò 
que esta mes consolidat. Els tècnics de 
barri han de vetllar per que totes les 
festes (també les de finals d’any) es 
puguin desenvolupar. Quan arriben  
altres partides (Taxa turística, direcció de 
comerç ) s’aprofiten per aquesta despesa.  

Un veí de Palamos 19 agraeix l’actuació 
pel ràpid desallotjament i el seguiment 
del tema. Molest amb l’IMAHB pel que 
demana.   
Creu que la comissió tripartita serviria per 
corregir el biaix econòmic de les 
adjudicacions.  

Es recull 

Pendent de resoldre la xarxa de suport i 
el seu encaix.  

Es pren nota.  

 
Es dona per acabat el consell a les 21h. 
 
 


